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PROTOKÓŁ NR 16 / 2006 
posiedzenia 

Zarządu Powiatu Wągrowieckiego 
z dnia   28 lutego   2007  roku, 

które odbyło się w Starostwie Powiatowym  w Wągrowcu. 
Posiedzenie Zarządu rozpoczęto o godzinie  13.00 zakończono o 

godzinie 15.00 
 

W posiedzeniu uczestniczyli: 
 
1. Michał Piechocki                 -  Starosta Wągrowiecki 
2. Tomasz Kranc                     -  Wicestarosta 
3. Andrzej Bielecki                  -  Członek Zarządu Powiatu 
4. Wiesław Ewertowski           -  Członek Zarządu Powiatu 
 

Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli : 
 
5. Andrzej Sebastyański           - Sekretarz Powiatu 
6. Danuta Królczyk                  -  Skarbnik Powiatu 
7. Beata Kaniewska                  -  Radca prawny   

     8.  Mariola  Substyk                 -   protokolantka 
     9.  Radosław Kubisz                 -  Gł. specj. ds. komunikacji społecznej 
 
Porządek obrad Zarządu Powiatu Wągrowieckiego: 
 

1. Przedstawienie projektu porządku posiedzenia, zgłaszanie uwag                      
i przyjęcie porządku  obrad. 

2. Przyjęcie protokołu posiedzenia Zarządu z dnia 22 lutego 2007 roku. 
3.  Informacja Starosty i Wicestarosty o działaniach między 

posiedzeniami Zarządu. 
4. Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Powiatu w sprawie zmian                   

w budżecie powiatu na 2007 rok . 
5. Rozpatrzenie wniosku dyrektora ZSP w Gołańczy o podjęcie decyzji                  

o ewentualnej rezygnacji naliczania odsetek  z należności głównej                     
w przypadku  zwarcia ugody sądowej z  PU-H  „WAGROBUD”. 

6. Rozpatrzenie wniosków Komisji Stałych Rady Powiatu. 
7. Ustalenie terminu następnego posiedzenia Zarządu. 
8. Uwagi i wnioski. 
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Ad 1 
 
Odczytano porządek Zarządu bez zgłaszania uwag. 
 
Ad 2 
 
Przyjęto  protokół   posiedzenia Zarządu z dnia 22  lutego  2007 roku. 
 
Ad 3 
 
Starosta uczestniczył w: 

- w pożegnaniu zastępcy Komendanta Komendy Powiatowej Policji                
w Wągrowcu, przechodzącego  na emeryturę, 

- posiedzeniu Kapituły „ Złota Pieczęć”, 
- spotkaniu z laureatem nagrody „ Hit 2006”, który otrzymała firma 

Grajan z Wągrowca, 
- posiedzeniu Komisji Zdrowia, 
- spotkaniu z p.Siwcem w/s wniosków unijnych, 
- Gali Sportowej w Skokach, w której wziął udział I Wicewojewoda 

Wielkopolski, 
- Spartakiadzie Zimowej LZS w Gołańczy, w której uczestniczyli 

członkowie Zarządu A.Bielecki i W.Ewertowski, 
- spotkaniu z przewdstawicielem Zarządu Melioracji Wodnych                       

w sprawie wykupu gruntów w Gołańczy, 
- spotkaniu z Wójtem gm. Mieścisko w sprawie przejęcia dróg 

powiatowych przez gminę,  
- posiedzeniu w Stowarzyszeniu „ Komunikacja”, 
- spotkaniu z dyrektorem ZSP nr 1 i Kierownikiem PCPR w sprawie 

finansowania Warsztatów Terapii Zajęciowej w Wapnie, 
- szkoleniu dla radnych, 
- uroczystym wręczeniu przedszkolom zestawów komunikacyjnych. 

 
 

Wicestarosta uczestniczył w: 
- wizji lokalnej postępowania prac  remontowych w szpitalu 

powiatowym. W przeprowadzanej wizji brali również udział 
członkowie Zarządu, 

- prezentacji planowanej inwestycji Aqa -Parku w Wągrowcu, 
- posiedzeniu Komisji Zdrowia, Polityki Społecznej i Rynku Pracy, 
- sesji Rady Gminy Wapno, 
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- rozmowach w Domu Pomocy Społecznej w Srebrnej Górze w sprawie 
przygotowywanych wniosków o fundusze strukturalne dot. 
standaryzacji placówki . 

 
Ad 4 
 
Danuta Królczyk  - Skarbnik Powiatu przedstawiła  zmiany do budżetu 
powiatu na 2007 rok, które zostaną ujęte  w załączniku nr 4 do  przedłożonego  
radzie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie powiatu na 2007 rok.  
Zmiany związane są z realizacją  wspólnych zadań i zawartych porozumień na 
rodziny zastępcze jak również z wielkościami  kredytów  na realizację zadań  
inwestycyjnych w gm. Wapno i Bursie Szkolnej nr 1 w Wągrowcu. Na 
zadanie realizowane w Bursie Szkolnej, Zarząd zabezpieczył kwotę 950.000 
zł..  
Szczegółowo przedstawia załącznik nr 1 do protokołu. 
 
Ad 5 
 
Beata Kaniewska - radca prawny przedstawiła  wniosek dyrektora ZSP                    
w Gołańczy o podjęcie decyzji o ewentualnej rezygnacji naliczania odsetek                
z należności głównej w przypadku zawarcia ugody sądowej                                   
z Przedsiębiorstwem Usługowo-Handlowym „ WAGROBUD’. Zdaniem 
Zarządu dyrektor posiada możliwości prawne  by mógł zrezygnować                       
z naliczania odsetek  od należności głównej  w chwili dojścia do ugody                    
z klauzulą, iż w przypadku  nie wywiązania się z umowy w wyznaczonym 
terminie przez przedsiębiorstwo „ WAGROBUD”,  ściągalność  nastąpi wraz 
z odsetkami. 
Pismo dyrektora ZSP w Gołańczy stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 
 
Ad 6 
 
Zarząd Powiatu rozpatrywał wnioski Komisji Stałych Rady Powiatu, 
przedstawione przez Mariolę Substyk - inspektora w Biurze Rady. 
 
 Komisja Bezpieczeństwa i Komunikacji  wypracowała : 

 
- Wniosek do Dyrektora Ptaka o przygotowanie koncepcji tworzenia 

obwodów    drogowych. (finanse organizacja ). 
Wniosek został skierowany do PZD celem realizacji. 
 

- Wniosek do Zarządu o przegląd organizacji pracy w Powiatowym  
     Zarządzie  Dróg. 
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- Wniosek do Zarządu z prośbą o wystąpienie do Gminy Wapno.  
     W związku z  przebudową i ze zwiększeniem kosztów inwestycji, aby  
     Gmina Wapno  partycypowała w kosztach 10 % inwestycji. 

 
Zarząd wystąpił z pismem do Wójta gm. Wapno o partycypację w kosztach. 
 

- Propozycja umowy przekazania 11 km dróg powiatowych Gminie 
Wapno. 

Zarząd rozezna z samorządem gminnym . 
 

- Podpisanie umowy z zakładem energetycznym i Gminą Wągrowiec  
     o zwrot kosztów dokumentacji budowy sieci oświetleniowej i zasilania.         
      ( dokumentacja i wykonanie ). 
 

Wniosek został skierowany  do PZD celem  rozeznania możliwości realizacji. 
 
Komisja Edukacji , Kultury , Sportu i Turystyki  zawnioskowała: 

- o zwiększenie środków w dziale 926 – kultura fizyczna i sport o kwotę 
11.700 zł,  w dziale 921 – kultura i ochrona dziedzictwa narodowego o 
kwotę 9.200 zł. Zwiększenie środków w/w działach pozwoli na 
organizację imprez cyklicznych na poziomie ubiegłorocznym.   

 
Zarząd wniosek skierował do Wydziału Oświaty celem wskazania potrzeb. 
 
 Komisja Finansów ,Obszarów Wiejskich i Strategii Rozwoju Powiatu    
zawnioskowała: 
 

- o przygotowanie informacji o poczynionych krokach prawnych          
      i możliwościach naprawienia szkody poprzez błąd w kosztorysie dot.      
     drogi w Wapnie. 
 

Wniosek został skierowany do radców prawnych celem rozeznania  
możliwości realizacji wniosku. 
 
Ad 7 
 
Następne posiedzenie Zarządu ustalono na  dzień  8  marca   2007 roku                     
o godz. 13.00 
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Ad 8 
 
Nie zgłoszono żadnych uwag i wniosków. 
 
Zgodnie z porządkiem obrad na tym posiedzenie Zarządu zakończono. 
 
 
 

 Protokołowała 
         ______________ 
       / Mariola  Substyk /                                       
     

                                                  Starosta  Wągrowiecki 
                                                       
                                                        ________________________________ 
                                                                          / Michał Piechocki /  
 
 
 

                                                   Wicestarosta  
                                                       
                                                        ________________________________ 
                                                                           /Tomasz Kranc  /  

        
 
 
 
 
    Andrzej Bielecki                     ________________ 

 
    Wiesław Ewertowski             ________________ 

 
    Andrzej Wieczorek                ________________ 

 
 

 


